

TABLE OF CONTENTS 目 录

An Analysis on Tropical Cyclones' Source Region and Interdecadal Variation Feature in Western North Pacific (WNP)

(西北太平洋热带气旋生成的源地和年代际变化特征)

R. GUO, X. G. CAO, Y. Y. WENG.....209

Spatial and Temporal Variations of Thunderstorm Days from 1961 to 2013 in South-West of Shandong Province

(1961~2013 年鲁西南雷暴时空分布特征)

K. DOU.....217

Analysis on Space-Time Field of Dry/Wet Change Since 1470-2008AD in Northwest China Based on REOF

(中国西北地区 1470~2008 年干湿分异的时空场分解)

Z. HE, Y. Q. HE, S. J. WANG, J. PANG, H. J. XIN, J. MA.....226

The Analysis of Haze Distribution and Weather Causes in Fujian Province during the Last Three Years

(近三年福建省霾分布特征与天气成因分析)

H. WANG, Z. X. XIE, Q. P. ZHENG, B. B. CHEN.....238

Characteristics of the Microclimate in Residential Areas of the Different Building and Green Layout

(居住区建筑和绿化布局对微气候影响特征研究)

Y. M. GAN, T. LIANG, K. K. CHEN, R. Z. HE.....247

The Characteristics of Climate Change and Meteorological Disasters in the Eastern Tibet Three-River Valley in Nearly 30 Years

(藏东“三江流域”近 30a 气候变化及气象灾害特征)

DANZENGCUOJIE, ZHUO MA, LABAZHUOMA, CI WANG.....258

Analysis of the Cause of Heavy Rain in the Eastern Part of Aletai

(阿勒泰东部地区暴雨过程的成因分析)

L. M. ZHANG, X. Q. XIE, L. HU.....264